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NÄRVARADE: J-O ASP , FREDE JENSEN , KIM NYGÅRD, INGER MÅNSSON, JEANETTE KARLSSON 

 

1  ORDFÖRANDE ÖPPNADE MÖTET 

2  DAGORDNINGEN GODKÄNDES 

3  VÄNDPLATSERNA KOM UPP IGEN MED KLAGOMÅL PÅ TOMT 44 OCH TOMT 53 

   VI BESLUTADE ATT RINGA LYCKE FRITID SOM EV KAN ÅTGÄRDA DETTA 

4  KASSÖREN GICK IGENOM VÅR EKONOMI SOM ANSES VARA GOD C.A 167.000 PÅ KONTO 

SAMT VÅRT PLACERINGSKONTO RUNT 100000:- 

5  KLAGOMÅL PÅ VÅRA VÄNDPLATSER SOM SKALL VARA BILFRIA OCH ÄVEN VÄXTLIGET SOM HAR      

UPPKOMMIT PÅ DESSA . JAN-OVE ÅTAR SIG ATT RÖJA UPP. DETTA ÄR VIKTIGT PGA SOPBIL, 

BRANDBIL,  OCH ANDRA STORA FORDON. 

6  RAPPORT OM FISKET. DET SKALL RÖJAS UPP ALL VASS OCH BUSKAR SOM ÄR OBEKVÄMA ÄVEN 

BADPLATSEN SKALL IORDINGSTÄLLAS  SÅ ATT DET BLIR FIN BADSTRAND TILL SOMMAREN. 

7 ÖVRIGA FRÅGOR:     STYRELSEN SKALL PÅ LITEN FEST 15 FEBRUARI PLATS MEDDELAS  SENARE. 

STYRELSEN ÖNSKAR ATT ARNE PÅLSSON MED SITT KUNNANDE OM VÅRT OMRÅDE  TAR FRAM 

UNDERLAG FÖR EN ORIENTERING I VÅRT FINA OMRÅDE VAD SOM HAR FUNNIT HÄR INNAN 

STUGOMRÅDETS TILLKOM EV UNDER VÅREN BESKED MEDELAR VI SENARE 

8 NÄSTA MÖTE 20140215 HOS FREDE KL 10.00 

9  JAN-OVE AVSLUTADE MÖTET O ÖNSKADE ALLA STUGÄGARE  EN GOD JUL O GOTT NYTT ÅR . 
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